
Ordförandebrev april 
Distriktsstämman är avklarad och vi lägger det gamla verksamhetsåret bakom 
oss och blickar framåt  mot nya utmaningar. Det vi alla längtar efter är vårens 
ankomst. Sol och värme gör att både vi och naturen vaknar till igen.

Arrangör av årets distriktsstämma var Mariestadsavdelningen. De gjorde det 
mycket bra och jag tror att alla deltagare var nöjda med deras arbete.

På stämman blev det en debatt om vad vi menar med att utveckla våra 
föreningsmöten. Det är en central fråga för alla föreningar och jag hoppas att vi
kan avsätta tid för den frågan på något kommande möte.  Vi har stora 
möjligheter att lära av varandra för det finns gott om goda exempel som 
behöver spridas vidare.

Det var bra att vår förbundsordförande Eva Eriksson gästade stämman och 
berättade om förbundets arbete med att påverka i en mängd olika frågor som 
är viktiga för oss pensionärer.

På stämman gjorde vi ett uttalande kring de långa vårdköerna och efterlyste 
handling. Nu hoppas jag på bra deltagande på vårt nästa ordförandemöte i 
Tidaholm den 11 maj. Vi har bjudit in ordföranden i Skaraborgs sjukhus Anna-
Karin Skatt för att hon skall ge svar på vårt uttalande och sin syn på aktuella 
sjukvårdsfrågor.

Jag ser fram mot vårt nästa distriktsstyrelsemöte den 17 april då vi i den nya 
styrelsen skall diskutera arbetsfördelning och hur vi jobbar vidare utifrån den 
verksamhetsplan som vi nu fastställt.

Hälsningar

Christer


